
 
 

 

 

 

 
 

R E F E R A T 
   

 fra møte i Læringsmiljøutvalget   

 Møtedato: 09.12.15 kl. 14.15-15.15 

 

 

 Til stede: ass. studiedirektør Marianne Øhrn Johannessen, universitetslektor 

Hallgeir Nilsen, student Erlend Falck, student Thomas Bugge, student Hilde 

Kristin Steen 

Forfall: viserektor Marit Aamodt Nielsen, universitetslektor Arne Leland, 

førstelektor Francine Girard Lomheim, student Mari Vågslid, student Camilla 

Hansen 

Observatører: Hans-Jørgen Wennesland, Heidi Trægde Munksgaard 

 

 

 Referent: 

Anne Marie Sundberg  

   

LMU-sak 15/14 Innkalling og saksliste 

 

Det ble meldt tre saker til Eventuelt. 

 

Vedtak:  

 

Godkjent. 

 

 

LMU-sak 15/15 

 

 

 

Referat fra møte i LMU 30.09.15 

 

Vedtak:  

 

Godkjent. 

 

 

LMU-sak 15/16 

 

Orientering om erfaringer fra studiestart høsten 2015   

 

Følgende momenter ble trukket fram av Servicetorget i forbindelsen ved studiestarten  

høst 2015: 

 Rendyrke profilen. Vil være en god introduksjon og et godt mottak for nye 

studenter 

 Gode tilbakemeldinger 

 Fokus på arrangementer som ikke har tungt fokus på alkohol. Kr 100 000 er delt 

ut av rektor til slike formål. 

 SiA/Ressurssenteret tok ansvar for faddervaktene i byen på nettene. Godt mottatt 

og ønskes videreført. Godt poeng at studenter tar vare på sine egne. Derimot 

burde bussene hatt et par senere avganger i hvert fall mot UiA.  

 Skolering av fadderne, inspirert av UiB. Det er satt av midler i budsjett 2016 for 

å videreutvikle opplæringsopplegget for denne gruppa.  



 
 

 

 

 

 Side 2 

 

 Utfordringer med at flere linjeforeninger kjører egne fadderopplegg. Ikke alle 

studier har linjeforeninger og dette kan skape et skjevt tilbud til studentene. 

Vanskelig å få til felles opplæring, god nok rekruttering og felles policy med 

flere separate tilbud. Samtidig er det viktig å peke på at linjeforeningene gjør 

mye godt arbeid og vi ønsker sterke og gode linjeforeninger.  

 

LMU ønsker en oppfølging av denne saken gjennom en presentasjon av 

studiestartundersøkelsen som skal være klar tidlig i 2016.  

 

Vedtak:  

 

Tatt til orientering. 

 

 

LMU-sak 15/17 Orientering om planlagte ombygginger/utbygginger  

 

Driftsdirektør Aanon Grimnes orienterte. 

  

 Det er byggeprosjekter på begge campus. 

 I bygg 46 skal det bygges ett audiorium (180-200) og to seminarrom (55-85). 

Dette skal stå klart høsten 2016. 

 Ombygginger i G-bygget (kunstfag): Ombygger to rom til tre rom. Dette skal 

være ferdig til semesterstart 2016. 

 Spicheren: Øverste etasjen – Fakultet for helse- og idrettsvitenskap disponerer 

disse lokalene. Olympiatoppen Sør ønsker å etablere seg der sammen med 

fakultetet og Spicheren. Idrettmedisinsk senter skal opprettes. Dette skal stå klart 

til semesterstart 2016. 

 Vrimlehallen: Man ser på om studentkantina eller andre aktiviterer kan få mer 

plass her. Dette er foreløpig på idestadiet.  

 Grimstad: To nybygg som skal brukes til labratoriebygg (MIL) og to 

undervisningsrom i tillegg til noen kontorer. Det legges opp til at det er arealer til 

studentaktiviteter. Dette skal stå ferdig sommeren 2017. 

 Bluebox skal utvides for å få bedre fasiliteter for STA og SiA.  

 En del parkeringsplasser flyttes. 

 

Vedtak:  

 

Tatt til orientering. 
 

 

LMU-sak 15/18 Orientering om Driftsavdelingens arbeid for å få på plass flere stikkontakter  

 

 Driftsavdelingen har hatt et prosjekt siden 2010, og det er gjort utbedringer hver  

sommer. 

 Avdelingen har vært gjennom 100 rom og bygget inn rundt 1700 støpsler. 

 Man ønsker utbedringer på lesesalsplassene i 2016.  
 

Vedtak:  

 

Tatt til orientering.  



 
 

 

 

 

 Side 3 

 

 

LMU-sak 15/19 Ventilasjonssystemet ved UiA  

 

Statsbygg er eieren og har ansvaret for ventilasjonen. Det er høy standard på byggene 

våre, og dette er det overordna bildet. Statsbygg ønsker å finne en god balanse 

mellom god luft og miljøhensyn. Øvrig aktivitet styres av timeplan. Det er viktig at 

det er god luft i helgene, spesielt i oppkjøringen til eksamen.  

 

Aanon Grimnes ønsker å kommunisere følgende til studentene: 

 Grupperommene blir ikke godt nok ryddet, spesielt nå i eksamensperioden. 

 Inventar blir også flyttet mer på nå i eksamensperioden. 

 Pass på verdisakene! 
 

Vedtak:  

 

Tatt til orientering.  

 

 

LMU-sak 15/20 «Walk the talk» 

 

Saken måtte utgå. 

 

Vedtak:  

 

Saken tas eventuelt opp på et senere møte.  

 

 

LMU-sak 15/21 Orientering om «Jodel»  

 

Marianne Øhrn Johannessen orienterte om status.  

-  

Vedtak:  

 

Tatt til orientering. 

 

 

LMU-sak 15/22 Møtedatoer våren 2016 

 

Forslag til møtedatoer: 

- Onsdag 17. februar 

- Onsdag 20. april 

- Onsdag 15. juni  

 

 Det ble etterlyst tydeligere beskjed om hvorvidt vararepresentanter skal møte.  

 Det ble også stilt spørsmål om det er nødvendig at så mange observatører møter.  

 Studentene mener at siste foreslåtte møtedatoer er for sen. Dette møtet ønskes før 

3. juni. 

 Det foreslås å avholde tre møter, men eventuelt korte disse ned dersom det ikke 

er nok saker.  

 

 



 
 

 

 

 

 Side 4 

 

Vedtak: 

 

Første møte i LMU våren 2016 arrangeres 17. februar. I dette møtet fastsettes de 

øvrige møtedatoene for vårsemesteret.   

 

 

Eventuelt Aktuelle saker i vårsemesteret: 

 Innspill til strategiarbeidet 

 Røykfritt campus 

 Innspill til ikke-studiepoenggivende kurs 

Arne Breistein skal lede et arbeid med å koordinere ikke-studiepoenggivende 

kurs ved UiA. Han inviteres til et møte i LMU for å få innspill herfra.  

 

 

 


